
Protokół Nr XLVIII/21 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 29 września 2021 roku 

 

Otwarcie obrad – godz. 15.14 

Zamknięcie obrad – godz. 17.46 

Ad. 1 

Obrady XLVIII sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając osoby 

uczestniczące w sesji. 

Ad. 2  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w 

sesji uczestniczy 14 radnych (lista obecności radnych oraz lista obecności sołtysów stanowią 

załączniki do protokołu). 

Ad. 3 

Przewodniczący RM - stwierdził, że sesja zwołana została zgodnie z zasadami określonymi 

w Statucie Gminy, w związku z czym stwierdził prawidłowość jej zwołania. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - przedstawił porządek obrad sesji w dniu 29 września 2021 r.: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji. 
4. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 
5. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji  

z dnia 30 sierpnia 2021 r. 
6. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji  

z dnia 10 września 2021 r. 
7. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji  

z dnia 22 września 2021 r. 
8. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 r. 
9. Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 
10. Sprawozdanie z prac Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych 
         – DRUK NR 1 

b) powołania Skarbnika Gminy Radków     – DRUK NR 2 
c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania i rozkładania na raty należności pieniężnych, mających 
charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Radków lub jej jednostkom 
podległym oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej i wskazania 
organów do tego uprawnionych      – DRUK NR 3 



d) o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Radków         – DRUK NR 4 

e) zmian w budżecie Gminy Radków na 2021 rok    – DRUK NR 5 
12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie sesji. 

  

Przewodniczący RM - zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie zmiany 
przedstawionego porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 
 
Nikt nie zgłosił wniosku o zmianę porządku obrad.   

Ad. 5 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 30 

sierpnia 2021 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz 

zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie. 

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 30 sierpnia 

2021 r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 6 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 10 

września 2021 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz 

zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie. 

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 10 września 

2021 r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 22 

września 2021 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz 

zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie. 

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 22 września 

2021 r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący RM -  poinformował, że informacja o wykonaniu budżetu za I półrocze 

została szczegółowo omówiona na posiedzeniu Komisji RM w dniu 27 września br. oraz 

poprosił Wiceprzewodniczącą RM o odczytanie uchwały Nr III/41/2021 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 20 września 2021 roku w sprawie 

pozytywnej opinii o przedłożonej przez Burmistrza Miasta i Gminy Radków informacji o 

przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 roku.  



 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała treść uchwały (uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 

 

O 15.21 do obrad dołączyła Radna Czesława Jarzyńska. Liczba radnych wzrosła do 15. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący RM - poinformował, że informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej również była omówiona na wspólnym posiedzeniu Komisji oraz zapytał, czy radni 

mają pytania do przedstawionej informacji. 

 

Nikt nie miał pytań. 

 

Ad. 10 

Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o złożenie sprawozdania międzysesyjnego. 

Burmistrz złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 31 sierpnia 2021 roku 29 

września 2021 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

J. Gorczycki – zapytał, czy finansowanie wodociągowania przysiółków Tłumaczowa zmieni 

się z powodu pandemii. 

Burmistrz – odpowiedział, że nie można zmienić finansowania zadania, wykonawca 

przystępując do przetargu był tego świadomy, podpisał umowę, więc musi stanąć na 

wysokości zadania i je zrealizować. Dodatkowe nakłady finansowe mogą wynikać z 

drobniejszych zadań zleconych, niezwiązanych z projektem, wynikających z jego realizacji. 

Przewodniczący RM zapytał czy ktoś jeszcze ma pytania do sprawozdania Burmistrza. 

Nikt nie miał pytań. 

Przewodniczący o godz. 16.52 ogłosił przerwę. 

Obrady wznowiono o godz. 17.11. 

 

Ad. 10 

Przewodniczący RM - poinformował, że do przedstawienia treści projektów uchwał 

wyznaczył Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Alicję Surdykę-Strug. 

DRUK NR 1 w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych 

straży pożarnych  

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 



Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

(1 głos za, 3 głosy wstrzymujące). 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały (2 głosy za, 3 głosy wstrzymujące). 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały (1 głos za, 4 głosy wstrzymujące). 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały (3 głosy za, 1 głos wstrzymujący). 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały (2 głosy za, 4 głosy wstrzymujące). 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały (1 głos za, 3 głosy wstrzymujące). 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały (2 głosy za, 3 głosy wstrzymujące).  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 1. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 4   przeciw - 5   wstrzymało się - 5. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została odrzucona. 

DRUK NR 2 w sprawie powołania Skarbnika Gminy Radków  

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 



Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 2. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Burmistrz - podziękował za przyjęcie uchwały i powołanie Pani Swietłany Koszałko na 

stanowisko Skarbnika Gminy. 

 

DRUK NR 3 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu 

i trybu umarzania, odraczania i rozkładania na raty należności pieniężnych, mających 

charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Radków lub jej jednostkom 

podległym oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej i wskazania organów 

do tego uprawnionych 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 



Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 3. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 4 o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Radków  

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 4. 



Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 5 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2021 rok  

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 5. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 



 

Ad. 12 

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z obecnych na sali obrad chce zabrać głos w 

sprawach różnych. 

J. Gorczycki – zapytał na jakim etapie jest budowa kolei od Kłodzka w kierunku Czech. 

Burmistrz – omówił założenia projektu oraz zrealizowane zadania i planowane etapy budowy 

linii kolejowej wraz z infrastrukturą na terenie Gminy Radków. Poinformował również, że 

termin uruchomienia linii do Tłumaczowa jest zależny od planów w budżecie województwa 

na przyszły rok. 

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś jeszcze ma pytania. 

Nikt nie miał więcej pytań. 

 

Ad. 13 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XLVIII sesję Rady Miejskiej w 
Radkowie.   

 

 

Protokołowała:       Przewodniczący RM w Radkowie 

Justyna Ożóg               Aleksander Mielniczuk 
      


